
 
 
 
 
 
 
 
        Gavà, a 22 de juny de 2009 
 
 
RAMON CASTELLANO i ESPINOSA en qualitat de Portaveu del Grup Municipal de 
Convergència i Unió de l’Ajuntament de Gavà i d’acord amb el que disposa el 
Reglament Orgànic Municipal, per a que pugui ser presentat a la propera sessió 
plenaria d’aquest consistori, 
 
EXPOSA 
 
Durant força temps i en aquesta mateixa temporada de vendes, el sector botiguer 
del barri de Gavà Mar ha estat sol.licitant informació, ajuda i suport a l’Ajuntament 
de Gavà, per aconseguir que la nostra façana marítima durant l’època d’estiu, 
pugui gaudir de la viva activitat de les “paradetes comercials” a l’aire lliure com es 
pot gaudir a moltíssims municipis de la costa catalana. Però, pel que sembla, a 
parer de la major part de botiguers del barri, la falta d’implicació municipal ha dut al 
desànim general just en un moment de crisi on més que mai l’Administració s’ha 
d’involucrar la primera. 
 
 
És per aquests motius que es formula la següent, 
 
 
PREGUNTA 
 

- Per què inicialment aquest Equip de Govern els va permetre la instal.lació 
d’un tipus de parades i posteriorment els hi va modificar amb tot el què els 
suposava? 

- Per què no els han permès iniciar l’activitat a principis del mes de juny tal i 
com els sol.licitaven, abans arribés l’època de rebaixes? 

- Per què no han deixat especificades les condicions a tots aquells que 
finalment han volgut inciar l’activitat un cop Vostès l’han autoritzat, 
ocasionant conflictes d’interessos al mateix territori? 
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